
07 ΔΕΚ 14 

 

Καλησπέρα σου, 

 

Εδώ όλα καλά, είχα ένα σχετικά ήρεμο Σαββατοκύριακο με τη δουλειά (παρότι είχαμε κάποια 

μικροεπεισόδια στην επέτειο για τον Γρηγορόπουλο) και ήμουν λίγο παραπάνω με την 

οικογένεια.  

Εύχομαι όλα καλά και για σένα και την οικογένειά σου. 

Τα θέματα που σου έστειλα είναι απλά για να τα έχεις υπόψη σου για την περίπτωση που 

υπάρξει ευχέρεια για κάλυψή τους. Δεν χρειάζειται να επιδιώξεις επαφές μόνο για αυτό το 

λόγο, το χειρίζεσαι κατά την κρίση σου και χωρίς πίεση. 

Όσο για το θέμα μας (εδραίωση, διαβ/ριο κλπ), μην προβληματίζεσαι για τον τρόπο που το 

έθεσα κεντρικά και γενικά για το πως το χειρίζομαι εδώ. Σε καμία περίπτωση δεν μπορώ να 

δικαιολογήσω κεντρικά άλλη ερμηνεία πλην της προφανούς και λογικής, επειδή όμως 

πρόκειται για τέτοια σοβαρή και σημαντική υπόθεση (και ασφαλώς ως τέτοια την βλέπουν και 

κεντρικά και όχι μόνο εμείς) και αυτοί δεν έχουν την αμεσότητα της επαφής, απαιτείται 

ιδαίτερη προσοχή από πλευράς μου ακόμα και για το αυτονόητο.  

Σε ότι αφορά τις δυνατότητες και τη βούληση κεντρικά, εκτιμώ ότι σύντομα θα έχουν 

αποσαφηνιστεί όλα, αισοδοξώ πάντως για το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα. 

Περί της Flexi λύσης, την έχω ήδη θέσει ως εναλλακτική εάν δεν προχωρήσει αυτή της 

εδραίωσης με επαγγελματική βάση (πάντα με την προϋπόθεση του διαβ/ρίου).  

Τα αρχεία που μου έστειλες περιέχουν πράγματι καλοδουλεμένα δεδομένα και πιστεύω ότι 

είναι ιδιαίτερα χρήσιμα. 



Για το άλλο ηλεκτρονικό αρχείο που ανέμενες (μελέτη για νέα μονάδα ηλεκτρικής ενέργειας 

στο Kirikkale), όταν το έχεις θα το ήθελα για να έχω ολοκληρωμένο το θέμα. Σε περίπτωση που 

τελικά δεν το λάβεις, ενημέρωσέ με αναλόγως. 

Για το θέμα του οικοπέδου, είχα κάπου διαβάσει ότι επρόκειτο για δωρεά του τ/κράτους 

κατόπιν απόφασης του Ατατούρκ ως ένδειξη καλής θέλησης. 

 

Καλό βράδυ 

 

(Θα είμαι online μέχρι τις 23.00 περίπου) 


